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Reunió de les Sales de Coordinació 
Operatives de 23 de maig de 2023  

Barcelona, 29 de maig de 2023.- 

El passat 23 de maig es va 
dur a terme la primera reunió 
de les Sales de Coordinació 
Operatives del cos de 
mossos d’esquadra entre els 
comandaments, els serveis 
d'administració i les 

organitzacions 
representatives. Recordem 
que la nostra organització 
sindical SAP-FEPOL porta 
reclamant un espai per tal de 

poder donar solució als greus problemes que actualment tenen TOTES les Sales de 
Coordinació del territori. Així doncs, a continuació us fem un resum dels punts més 
importants. 

Primer.- Futur model de Sales amb el nou decret: 

La nostra organització sindical ha exposat el neguit que arreu de les Sales del territori 
els operadors/es tenen pel seu futur. Un futur que segons els comandaments actuals, 
primer de tot han afirmat que el model anterior i que es volia implantar ha FALLAT. 
Un model que va ocasionar un tancament de Sales al Pirineu, Girona i Lleida.  

Des de SAP-FEPOL hem lluitat i seguirem lluitant per un model digne al territori on 
els operadors/es siguin el centre i lluitarem per les seves condicions laborals. Encara 
està pendent de crear l’RLT i el canvi de dependència de totes les sales cap al 
Centre de Comandament de Prefectura. Segons els  comandaments encara NO tenim 
data. 

Es vol crear una intranet per a totes les sales del territori i treballar en conjunt i això 
significaria amb el temps abandonar el FENIX. D’altra banda es vol crear una xarxa 
pròpia per evitar la caiguda i col·lapse del sistema. Cal indicar que actualment el 
sistema està sobresaturat. 

Ens comuniquen que es vol treballar en un horari específic per totes les sales i que 
actualment l’informe està elevat i està pendent de validació per part de la Técnica. D’altra 
banda es vol implantar el nivell 2 que des de l’any 2006 està pendent. 

Tanmateix  es vol treballar en llocs de segona activitat per a les Sales amb funcions 
específiques i concretes i per tant de poder disminuir l’actual càrrega que es pateix amb 
tasques secundaries.  

Segon.- Manca d’efectius. 
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Respecte al tema de dotar i dimensionar correctament les sales de tot el territori, SAP-
FEPOL insisteix en les necessitats urgents d’aplicar mesures per donar una solució. 
Actualment es vol dotar de més efectius, a l’espera d’un oferiment que està pendent 
de publicació i hores extres que a data d’avui no  disposem del número concret.  

Des del SAP-FEPOL hem reclamat que sigui per a totes les sales i que no sigui com 
l’anterior que era setmana a setmana, D’altra banda els comandaments agafen el 
compromís de potenciar els efectius amb les pròximes promocions. 

Finalment s’està treballant per oferir les places de Cap de Torn que estan vacants i 
resta a l’espera de les noves promocions. 

Tercer.- Denegació d’AP i vacances 

Hem obert el debat de la denegació sistemàtica durant tot l’any d’AP sota l’excusa  
de la “Manca d’efectius”. Denunciem que aquest fet és general a totes les Sales del 
territori, tot i que passa amb més freqüència a les Sala 112 de Reus i RPMN. Cal 
indicar que la manca d’efectius no és una raó per denegar constantment els AP.  

D’altra banda la INTERPRETACIÓ de les vacances per part dels comandaments de 
la Sala 112 de Reus per disposar dels 20 dies, no ajuda (i així ho hem denunciat) a 
les condicions laborals que actualment es viu en aquesta destinació. 

Quart.- Problemes en comú a totes les Sales 

* Segons els comandaments son conscients de la càrrega de feina que pateixen totes 
les persones operadores de sala la qual cosa es veu agreujada per les 
conferencies de policies locals. 

* Publicació de la planificació anual i recordatori a totes les Sales del territori. 
Actualment la Sala 112 de  Reus està amb un greu comparatiu amb la resta 

Càrrega de feina amb dispositius especials 

A part de la gestió diària d’incidents hem elevat el gran nombre de dispositius 
especials que entren a totes les Sales del territori. Una càrrega de feina extra que es 
realitza amb els mateixos operadors/es.  

Per tant des del SAP-FEPOL hem demanat que tots aquest dispositiu es realitzin amb 
hores extraordinàries i no com ara que s’agafa del torn ordinari i a pocs dies del 
dispositiu.  

Ens han emplaçat a una nova reunió el pròxim 19 de Juny per poder acabar amb els 
29 punts que la nostra organització sindical va aportar per poder donar una solució real 
a tots els problemes que actualment pateixen les Sales del territori. 

Aquestes son les qüestions que es van tractar en aquesta reunió. Com ja sabeu la nostra 
organització sindical resta a disposició de la seva afiliació per resoldre qualsevol dubte 
o recollir altres queixes que puguin ser portades a les properes reunions.  

  SAP, TREBALLEM X  A TU! 


